
خبر کوتاهاخبار
۴٠ اصله درخت چنار در بلندترین خیابان مشجر کشور کاشته شد؛

اقدام حناچی برای ثبت جهانی خیابان ولیعصر )عج( تهران

شهردار منطقه یک در دیدار با فرمانده پلیس راهور تهران بزرگ:

با مسیر جایگزین سواره   پیاده راه میدان قدس- تجریش اجرا می شود

رییس کمیته گردشگری شورای شهر عنوان کرد:

پول سخت ما از نفت؛ پول راحت ترکیه از گردشگری

  نشست تخصصی شهرداری منطقه 15 با مدیران بحران استان های معین و پیشتاز تهران

این نوع خودروها مشمول تخفیف 5۰ تا ۷۰درصدی طرح ترافیک می شوند

پیشنهاد استقرار خطوط مکانیزه سیار معاینه فنی

 ۴٠ کاشت  آیین  حاشیه  در  تهران  شهردار 
اصله درخت در خیابان ولیعصر)عج( خبر از تلاش 

شهرداری برای ثبت جهانی این خیابان داد.
آیین  حاشیه  در  گذشته  روز  حناچی،  پیروز 
ولیعصر)عج(  خیابان  در  درخت  اصله   ۴٠ کاشت 
از  تأسی  به  گفت:  خبرنگاران،  جمع  در  حضور  با 
سیره رسول اکرم)ص( که قطع درخت را مشابه قتل 
انسان می دانستند، تلاش کرده  و خواهیم کرد که 

به توسعه فضای سبز در شهرمان بپردازیم.
وی با اشاره به اینکه امروز برای شروع پروژه 
این جا  به  ولیعصر)عج(  خیابان  چنارهای  احیای 
گفت  می توان  جرأت  به  کرد:  تصریح  آمده ایم، 
خیابان ولیعصر)عج( در دنیا یک خیابان نادر است؛ 
خیابانی که نسل اولیه اش ١٨ هزار درخت داشت و 

هنوز ١۵ هزار عدد از آن ها باقی مانده اند.
حناچی گفت: همکارانم در سال گذشته ٧۴٠ 
اصله از درختان خیابان ولیعصر)عج( را احیا کردند 
و امسال نیز بیش از ١٠٠٠ درخت، از پارک وی تا 
میدان راه آهن، غرس خواهد شد. بن این درخت ها 
دست کم ١۵ ساله است و نهال محسوب نمی شوند. 
درخت   ١۶ تنها  نیز  گذشته  سال  درخت   ٧۴٠ از 

رشد موفق نداشتند و مابقی سبز و سالم هستند.
و شورای شهر  افزود: شهرداری  تهران  شهردار 
از  را  باغات  از  حفاظت  و  سبز  فضای  توسعه  تهران 
مهم ترین وظایف و برنامه های خود می دانند. تابه حال 
۵ باغ را تثبیت کرده ایم که ٣ مورد از آنان صرفا توسط 
شهرداری و ٢ مورد نیز با همکاری بنیاد مستضعفان 
انجام شد. اصرار داریم که این برنامه را ادامه دهیم 

اگر می خواهیم حال و هوای شهرمان خوب  چراکه 
شود، باید به توسعه فضای سبز کمک کنیم.

گزارش های  امیدوارم  اینکه  بیان  با  حناچی 
هرچند  گفت:  باشد،  بهتر  خبرهای  حامل  بعدی 
که در حال حاضر نیز آمارها نشان می دهند امسال 
درصد   ٢٠ هوا  در  موجود  معلق  ذرات  وضعیت 

نسبت به سال گذشته بهبود پیدا کرده است.
تهران  سبز  کمربند  موضوع  به  همچنین  وی 
پرداخت و عنوان کرد: امسال در هفته درختکاری، 
در پهنه جنوبی البرز، کلنگ درختکاری در ١٢۵٠ 
هکتار از آن منطقه نیز زده خواهد شد که شامل 
کاشت نهال و حدود ٨٠٠ هزار درخت خواهد بود.

شهردار تهران در پایان خاطرنشان کرد: یک خبر 
خوب برای شهروندان پایتخت داریم؛ در حال اقدام 

برای ثبت جهانی خیابان ولیعصر)عج( هستیم.
رییس  نوری  اعظم  صدر  زهرا  همچنین 
گفت  نیز  تهران  شهر  شورای  سلامت  کمیسیون 
اسبق  حضورشهردار  با  همزمان  گذشته  سال   :
خیابان  بزرگترین  کنار  در  چنار  ٧۴٠اصله  تهران، 
پایتخت کاشته شد و امسال در ادامه نهضت احیای 
چنارهای ولیعصر، ١١٠٠اصله دیگر نیز حد فاصل 

خیابان راه آهن و پارک وی کاشته شد.
وی ادامه داد : ١٨هزار چنار ولیعصر در سال 
١٣١١شمسی در ١٨کیلومتر کاشته شد و بزرگترین 

از فرح بخش ترین نقاط  خیابان پایتخت را به یکی 
شهر بدل کرد.

از  ١٠سال،  از  بیش  طی  در  نوری  گفته   به 
١٨هزار اصله چنار، تعدادی نابود شدند و زمانی که 
مدیریت شهری جدید بر سر کار آمد فقط ١۵هزار 

چنار باقی مانده بود.

کاشت ۴٠ اصله درخت چنار در 
بلندترین خیابان مشجر کشور

اصله   ۴٠ کاشت  آیین  در  تهران،  شهردار 
درخت چنار در خیابان ولیعصر )عج( شرکت کرد.

خیابان  بلندترین  به  دیروز  حناچی  پیروز 
مشجر کشور رفت و به همراه غلامعلی حداد عادل 
تن  چند  و  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
اصله   ۴٠ کاشت  آیین  در  شهر  شورای  اعضای  از 
درخت به مناسبت چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب 

اسلامی ایران شرکت کرد.
طرح  از  بخشی  درخت  تعداد  این  غرس 
کاشت ١١٠٠ اصله درخت چنار در حاشیه خیابان 
ولی عصر)عج( است که تحت عنوان پروژه ساماندهی 
و احیای درختان چنار این خیابان توسط سازمان 

بوستان ها و فضای سبز شهر تهران اجرا می شود. 
 شهردار تهران روز گذشته در حساب کاربری 
خود در توییتر خبر داده بود؛ در پاسخ به دغدغه 
این  ساماندهی  و  احیا  درباره  عزیز  همشهریان 
اسفندماه  طی  شهر،  فرهنگی  و  طبیعی  میراث 
تا ١٢ ساله در  جاری،١١٠٠ اصله درخت چنار ٨ 

طول خیابان ولی عصر)عج( غرس خواهیم کرد.

و   قدس  میدان  حدفاصل  راه  پیاده  طرح 
تجریش با بهترین مسیریابی برای عبوسوادر ره در 
یک رینگ ترافیکی و مسیری ایمن برای  پیاده ها 

در شمال تهران به اجرا می رسد.
موسوی  حمید  سید  امتیاز؛  گزارش  به 
با سردار  این منطقه در  نشست مشورتی  شهردار 
تهران  راهور  پلیس  رییس  مهماندار  محمدرضا 
ترافیک  معاون  تهران،  شمال  کلانتر  سر  بزرگ، 
 ، ١و٢٨  مناطق  راهور  روسای  و   راهور  پلیس 
معاونان و  مدیران شهری این منطقه با بیان مطلب 
فوق  بر انجام مطالعات کاربردی که کمترین هزینه 
، زمان و بالاترین بهره وری را در اجرای  پیاده راه 

تجریش داشته باشد تاکید کرد 
دلیل   به  تجریش  زیرگذر  اجرای  افزود:  وی 
بستری  وجود  و  منطقه  شناسی  زمین  موقعیت 
و  تاسیسات شهری  وجود  و  ای  رودخانه   ، سنگی 

خط مترو بسیار زمان بر و پر هزینه است . موسوی 
به  تجریش  محدوده   در  ترافیکی  رینگ  اجرای 
جایگزین  مسیرهای  از   استفاده  با  دورانی  صورت 
و سایر محورهای موازی را اولین اقدام در اجرایی 

شدن پیاده راه  تجریش دانست.
بهبود   برای  کرد:  تصریح  یک  منطقه  شهردار 
گردشگری منطقه باید از همه مدهای حمل و نقلی 
به  بعدی  و تک   افرطی  نگاه  نباید  و  بگیریم  بهره 

ترافیک داشته باشیم.
مسیرهای امن برای افراد پیاده طراحی 

 شوند
پلیس   رییس  مهماندار   محمدرضا  سردار 

راهور تهران بزرگ نیز با تاکید بر بازنگری درحمل 
ونقل شهری اجرای مسیرهای امن  برای افراد پیاده 

را لازمه شهری ایمن دانست.
مهماندار  گفت: شهرتهران  سردار محمدرضا 
در حال حاضر نه خودرو  محور است نه انسان محور 
عمومی  نقل  و  حمل  از  استفاده  فرهنگ   باید  و 

ترویج داده شود.
وی اضافه کرد: بدلیل مشکلات ترافیکی شمال  
تهران و محدودیت معابر این منطقه را به دو منطقه 
راهور تقسیم کرده یم و ٣٠ درصد  پتانسیل نیروی 
انسانی راهور در زمان پیک  ترافیکی در این منطقه 

حضور پیدا می کند.

رییس کمیته گردشگری و میراث فرهنگی شورای شهر تهران 
التماس نفت مان را به دنیا بفروشیم تا نصف درآمد  با  باید  گفت: ما 

ترکیه که به راحتی از گردشگری به دست می آورد، نصیب مان شود.
حسن خلیل آبادی که در دوازدهمین همایش جامعه راهنمایان 
ایرانگردی و جهانگردی سخن می گفت، در ادامه این سخنان، افزود: 
تازه  کشورهای  حتی  یا  و  است  ایران  از  بیش  ترکیه  جاذبه های  آیا 
که  درحالی  نمی رسد،  به صد سال هم  که هویت شان  استقلال یافته 

فقط عمر تهران به بیش از ١٠ هزار سال می رسد.
از  بعضی  در  اشتغال زایی، گفت:  در  راهنما  نقش  به  اشاره  با  او 
حوزه های صنعتی و پتروشیمی باید چندده هزار دلار باید خرج کنند 
تا شغل ایجاد شود اما در گردشگری برای ایجاد شغل به سرمایه اندک 
نیاز است. متاسفانه غافل شده ایم و چسبیده ایم به چیزهایی که باید به 

زحمت از آن ها پول درآوریم.

به  شهری  مدیریت  پنجم  دوره  در  شد:  یادآور  خلیل آبادی 
شورای  و  شده  داده  ویژه  اهمیت  فرهنگی  میراث  و  گردشگری 
می شود،  شروع  آینده  سال  از  که  شهرداری  سوم  برنامه  در  شهر 
ارائه  را  گردشگری  سازمان  ایجاد  لایحه   کرده  ملزم  را  شهرداری 
اما به توسعه ساختار  کند. این لایحه قبلا به شورا داده شده بود، 
سال  در  لایحه  این  می کنیم  تلاش  ما  گرفتند.  ایراد  در شهرداری 

٩٨ تصویب شود.
که  کرد  توصیه  تور  راهنمایان  به  تهران  این عضو شورای شهر 
گردشگری  گفت:  ادامه  در  و  کنند  تقویت  را  خود  انگیزه  و  دانش 
قرار می گیرد. هرچند که  و در سبد خانواده ها  پیشرفت است  به  رو 

گردشگری با کاهش روبه رو است ولی اوضاع این طور نمی ماند.
جهانگردی  و  ایرانگردی  راهنمایان  جامعه  همایش  دوازدهمین 
شغل  به  هویت بخشی  بر  تاکید  با  راهنمایان  جهانی  روز  با  همزمان 

انقلاب  موزه  در  اسفندماه  دوم  پنج شنبه،  روز  گردشگری،  راهنمای 
اسلامی و دفاع مقدس برگزار شد.

مدیران  با  منطقه١۵  شهردار  محمدی  تخصصی  نشست 
اندیشی  هم  منظور  به  تهران  پیشتاز  و  معین  های  استان  کل 
 ١۵ منطقه  بحران  سوله  در  بحرانی  مواقع  اطلاعات  تبادل  و 

شد. برگزار 
به گزارش امتیاز، در این نشست محمدی به آموزش شهروندان 
در مقابله با بحران و تشکیل گروه های دوام در محله ها اشاره کرد و 
گفت: آموزش ها باید مستمر و همگانی باشد تا به هنگام وقوع حادثه 

همه آماده باشیم.
وی افزود: استان سمنان به عنوان معین و استان پیشتاز برای 
امدادرسانی به منطقه ١۵ در مواقع بحرانی تعیین شده و از این رو 

این جلسات برگزار می شود تا با تبادل اطلاعات و هماهنگی یکدیگر 
به اقدام مشترک بپردازیم.

رشد  گذشته  سنوات  در  تهران  متاسفانه  داد:  ادامه  محمدی 
از نظم خاصی پیروی کند. بی رویه ای داشته است بدون آن که 
وی افزود: در شهر تهران مدیریت واحد شهری نداریم در حالیکه 
شهری  واحد  مدیریت  جهان  های  پایتخت  و  کلانشهرها  سایر  در 
مدیریت  با  رسان  خدمات  نهادهای  و  سازمانها  وظایف  که  دارند 
شهری است. شهردار منطقه با اشاره به وضعیت بافتهای مسکونی 
آسیب پذیر مناطق ١٢، ١٣، ١۴ و ١۵ بر لزوم هماهنگی و توجه 
تاکید کرد. محمدی گفت:  استانهای معین  با  بیشتر  ارتباط  بیشتر 

شهرداری آمادگی دارد در خصوص به روز رسانی اطلاعات اماکن 
کند.  کمک  سمنان  استان  به  جمعیت  آمار  و  تاسیسات  حیاتی 
مدیر  رئیسیان  مهندس  نشست  این  ادامه  در  گزارش  این  برپایه 
این جلسه،  برگزاری  از  تشکر  نیز ضمن  استان سمنان  بحران  کل 
و  دانست  جلسات  این  حاصل  را  اطلاعات  افزایش  و  تجربه  تبادل 
استان  بحران  کل  مدیر  باشد.  داشته  ادامه  کرد  امیدواری  اظهار 
و گسلهای  تهران  استان  و  استان سمنان  مخاطرات  سمنان گفت: 
زلزله خیز بین این دو استان مشترک است. وی با تاکید بر داشتن 
برنامه ریزی و انجام مطالعات عمیق و میدانی به تشریح نقاط قوت 

و ضعف های این استان پرداخت.

ترافیک  نقل  و  حمل  معاونت  مقام  قائم 
شهرداری تهران از لحاظ تخفیف ۵٠ تا ٧٠ درصدی 
طرح ترافیک در سقف سهمیه ای برای آژانس ها و 
حلقه  در  تخفیف  این  گفت:  و  داد  خبر  وانت بارها 
سقف  وجود  بدون  نیز  فرد(  و  زوج  )طرح  دوم 
»باربرگ«  و  »سندسفر«  ارائه  به  منوط  سهمیه 

لحاظ شده است.
طرح  سهمیه  مورد  در  زاده  افندی  شهریار 
وانت بارها،  و  آژانس ها  برای  دوم  حلقه  و  ترافیک 
اظهار کرد: امسال برای طرح ترافیک آژانس ها در 
سقف سهمیه ۵٠ درصد تخفیف لحاظ شده است و 
در صورت داشتن »سند سفر« این تخفیف به ٧٠ 

درصد می رسد.

همین  نیز  وانت بارها  مورد  در  افزود:  وی 
دارای  خودرویی  اگر  و  است  شده  لحاظ  تخفیف 
این تخفیف  باشد،  یا سند حمل جابجایی  باربرگ 
 ٠.٣ به   ٠.۵ ضرایب  یعنی  می رسد،  درصد   ٧٠ به 

کاهش خواهد یافت.
در  ترافیک  نقل  و  حمل  معاونت  مقام  قائم 
مورد محدوده حلقه دوم توضیح داد: همین تخفیف 
برای آژانس ها و وانت بارها در مورد حلقه دوم نیز 
ترافیک  با طرح  آن  تفاوت  تنها  است،  لحاظ شده 
این است که در محدوده حلقه دوم سقف سهمیه 

وجود ندارد.
ترافیک  طرح  مشکلات  کرد:  خاطرنشان  وی 
برای  یکپارچه ای  سیستم  و  شده  رفع   ٩٧ سال 

خواهد  ایجاد  دوم  حلقه  و  ترافیک  طرح  محدوده 
شد. همچنین مطالعات و بررسی های مناسبی برای 
طرح ترافیک و حلقه دوم در سال ٩٨ صورت گرفته 

و می تواند طرح خوبی اجرا شود.
و  حمل  شورای  اینکه  به  اشاره  با  افندی زاده 
اجرای طرح حلقه  برای  فرجه  ماه   ٣ ترافیک  نقل 
دوم در نظر گرفته است تا مردم به خوبی با آن آشنا 
شوند، گفت: هر خودرو برای ورود به حلقه دوم در 
هر فصل می تواند ٢٠ روز به صورت رایگان و بدون 
لحاظ پلاک در محدوده حضور داشته باشد و برای 
تردد بیشتر در این محدوده عوارض پرداخت کند.

شهرستان  پلاک  خودروهای  مورد  در  وی 
پلاک  ورود  برای  مجاز  روزهای  داد:  توضیح  نیز 

شهرستان به حلقه دوم در هر فصل ١۵ روز و منوط 
به ثبت نام در سامانه تهران من است.

قائم مقام معاونت حمل و نقل ترافیک با اشاره 
به اینکه سقف سهمیه در هیچ یک از روزهای ٩٧ 
پر نشد، گفت: برهمین اساس سقف سهمیه طرح 

ترافیک در سال ٩٨ تغییر نخواهد کرد.
جانبازان،  به  مربوط  سهمیه های  وی  گفته  به 
خبرنگاران و سایر موارد بدون تغییر اعمال خواهد شد.
پیک  زمان  کرد:  خاطرنشان  زاده  افندی 
و  صبح   ١٠ تا   ۶:٣٠ ساعت  از  نیز  ترافیک  اول 
گرفته  نظر  در   ١٩ تا   ١۶ ساعت  از  دوم  پیک 
شده است. در روز پنجشنبه نیز طرح از ساعت 

بود. ١٣ خواهد  تا   ۶:٣٠

مهر نوشت: دبیر کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای شهر 
و  اعزام  هزینه  دریافت  جهت  تهران  شهرداری  پیشنهاد  از  تهران 

استقرار خطوط مکانیزه سیار معاینه فنی خبر داد.
تهران  شهرداری  پیشنهاد  به  اشاره  با  کرونی،  علی  محمد 
سیار  مکانیزه  خطوط  استقرار  و  اعزام  هزینه  دریافت  درخصوص 
تهران  در شهر  گفت:  تهران،  مناطق شهر  محدوده  در  فنی   معاینه 
به سبب وجود محدودیت هایی، امکان تخصیص زمین و احداث مراکز 
مکانیزه معاینه فنی با پراکندگی مناسب میسر نیست، به همین دلیل 
شهرداری تهران به منظور کاهش هزینه های ایجاد مراکز معاینه فنی 
به  اقدام  ابنیه،  احداث  و  زمین  تملک  با  مرتبط  هزینه های  و حذف 

بخش  مشارکت  با  فنی  معاینه  مکانیزه  سیار  واحدهای  فعال سازی 
خصوصی کرده است.

و  امکانات  کلیه  دارای  که  سیار  واحدهای  این  داد:  ادامه  وی 
از  مندی  بهره  با  است  ثابت  مراکز  در  کاربرد  مورد  تست  تجهیزات 
مزیت متحرک بودن خود، امکان حضور در محل سازمان ها، نهادها 
و شرکت هایی با تعداد بالای خودرو را دارا بوده و در صورت تمایل 
ایشان  نظر  مورد  محل  به  خدمات،  این  از  بهره مندی  به  متقاضیان 

اعزام می شوند.
( »قانون  ( ماده ششم )۶  به تبصره چهارم )۴  اشاره  با  کرونی 
به  گفت:  ایران،  اسلامی  شورای  مجلس   ١٣٩۶ مصوب  پاک«  هوای 

موجب این تبصره  صرفا نرخ خدمات معاینه فنی جهت مراکز ثابت 
ورود  با  تا  است  ضروری  بنابراین  است،  شده  پیش بینی  متمرکز  و 
فن آوری جدید مراکز سیار، تمهیداتی جهت پوشش هزینه های مربوط 
به جابجایی، اسکان و فعال سازی مراکز سیّار تحت عنوان تعرفه های 

جدید پیش بینی شود.

وی افزود: به همین منظور شهرداری طی لایحه ای نرخ هزینه 
اعزام و استقرار خطوط مکانیزه سیارمعاینه فنی در محدوده مناطق 
شهر تهران را به مبلغ ١۵ میلیون ریال به شورای شهر ارسال کرده 

که در کمیسیون عمران و حمل و نقل شورا در دست بررسی است.

اظهارات وزیرعلوم درباره حذف 
کنکور دکترا

وزیر علوم با تاکید بر اینکه برنامه خاصی برای 
از  البته بخشی  حذف کنکور دکتری نداریم گفت: 
به  دکتری  دانشجوی  پذیرش  متقاضی  دانشگاهها 
صورت مستقیم هستند که هنوز این درخواست ها 

مورد بررسی قرار نگرفته است.
از  بازدید  حاشیه  در  غلامی  منصور  دکتر   
برگزاری آزمون دکتری در دانشکده تربیت بدنی و 
علوم ورزشی دانشگاه تهران با تاکید بر اینکه ١٩۴ 
سراسری  آزمون  در  کننده  شرکت  داوطلب  هزار 
در  متقاضیان  تعداد  این  گفت:  داریم   ٩٨ دکتری 
و  دانشگاه ها  آموزشی  گروه های مختلف  و  رشته ها 
مراکز آموزش عالی شرکت کردند و آزمون از صبح 
در  امنیت  با  مربوطه  امتحانی  حوزه های  در  امروز 

حال برگزاری است.
در  دانشجو  پذیرش  ظرفیت  به  ادامه  در  وی 
آزمون دکتری دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی 
دانشگاه  ظرفیت  احتساب  با  گفت:  و  کرد  اشاره 
دکتری  آزمون  در  داوطلب  هزار   ٢٣ حدود  آزاد 
پذیرش  عالی  آموزش  مؤسسات  و  دانشگاه ها   ٩٨

خواهند شد.
افزایش   ٩٨ سال  در  اینکه  بیان  با  علوم  وزیر 
دکتری  آزمون  پذیرش  ظرفیت  در  چشمگیری 
دانشگاه ها نداریم گفت: شاید در برخی از رشته های 
آینده کاهش ظرفیت  برای سال  نیز  آزمون دکتری 
داشته باشیم اما به طور کلی دانشگاه ها طرفیت های 
خود را برای پذیرش در این آزمون به سازمان سنجش 
آموزش کشور اعلام می کنند و بر اساس درخواست 

این مراکز در آزمون سهمیه تعیین می شود.
برای  برنامه خاصی  اینکه  بیان  با  دکتر غلامی 
حذف آزمون دکتری نداریم گفت: با توجه به اینکه 
داوطلبان این آزمون بیشتر از تعداد ظرفیت پذیرش 
کلی  سنجش  آزمون  یک  قطعاً  است  دانشگاه ها  در 
متعادل باید وجود داشته باشد. به همین دلیل فعلًا 

برنامه خاصی برای حذف کنکور دکتری وجود ندارد.
دانشگاه ها  البته  کرد:  خاطرنشان  علوم  وزیر 
خود متقاضی هستند که بتوانند به شکل مستقیم 
در دوره دکتری دانشجو پذیرش کنند که البته این 
سوابق  بررسی  یا  مصاحبه  شکل  به  صرفاً  پذیرش 
درخواست  این  برای  بنابراین  نیست  تحصیلی 

دانشگاه ها هنوز تصمیمی اتخاذ نشده است.
تحصیل  به  اشاره  با  پایان  در  غلامی  دکتر 
دانشگاه ها  در  دکتری  دانشجوی  هزار  حدود ١٠٠ 
تعداد  این  گفت:  کشور  عالی  آموزش  مؤسسات  و 
همچنین  و  آزاد  دانشگاه  احتساب  با  دانشجو 
کسانی است که هنوز امور فارغ التحصیلی خود را 
انجام نداده اند ضمن اینکه سالیانه حدود ٢٣ هزار 
دانشجوی دکتری پذیرش می شود که این آمار نیز 

در آن آمار کلی در نظر گرفته شده است.

پیشنهاد وزیر بهداشت به رئیس جدید سازمان 
نظام پزشکی؛ 

حل مشکلاتی مثل عدم التزام به قانون، 
زیاده طلبی و قصور برخی از همکاران 

جامعه پزشکی
وزیر بهداشت در پیامی ضمن تبریک انتصاب 
کل  رییس  عنوان  به  ظفرقندی  محمدرضا  دکتر 
سازمان نظام پزشکی پیشنهاد داد که در سه محور 
از جمله بازیابی شان و منزلت جامعه پزشکی بیشتر 

همکاری کنند.
به گزارش روابط عمومی وزارت بهداشت پیام 

دکتر سعید نمکی به شرح زیر است:
»برادر ارجمند جناب آقای دکتر ظفرقندی

توسط  حضرت عالی  انتخاب  وسیله  بدین 
حکم  صدور  و  اعتماد  و  پزشکی  شریف  جامعه 
جناب عالی از سوی رییس جمهور محترم به عنوان 
رییس کل سازمان نظام پزشکی جمهوری اسلامی 

ایران را تبریک عرض می نمایم.
اینجانب معتقدم فراز و نشیب های پیش روی 
ما در نظام سلامت را با همدلی، همراهی و هم افزایی 
میان سازمان نظام پزشکی، وزارت بهداشت درمان 
علمی  انجمن های  مجمع  پزشکی،  آموزش  و 
و  نظران  صاحب  دلسوزان،  کلیه  پزشکی،  گروه 

اندیشمندان کشور به سهولت خواهیم پیمود.
انتظار می رود در این راستا بتوانیم:

پزشکی  شریف  جامعه  منزلت  و  شأن  اولا: 
دوران  در  به خصوص  و  سخت  سال های  در  که  را 
در  کشورمان  عزیز  مردم  دوشادوش  مقدس،  دفاع 
بازیابیم.  داشته،  ای  همه صحنه ها حضور سازنده 
استحضار دارید هجمه بی وقفه به گروه های مرجع 
دست  از  بی تردید  پزشکان،  و  روحانیون  همچون 
رفتن سرمایه های اجتماعی کشور و تهی شدن این 
ذخایر در روزهای نیازمندی را در بر خواهد داشت 
و البته ترمیم زخم های این تهاجم بر چهره پزشکی 
روشنگرانه  واقع بینانه،  حرکت های  نیازمند  کشور 
کلیه  کارگیری  به  با  که  است  خردمندانه ای  و 

ظرفیت های موجود امکان پذیر خواهد بود.
از  خیلی  کتمان  غیرقابل  مستمسک  ثانیا: 
التزام به قانون، زیاده طلبی و قصور  هجمه ها، عدم 
مواردی  در  و  پزشکی  جامعه  همکاران  از  برخی 
آن ها  خانواده های  و  بیمار  حقوق  کردن  پایمال 
است. این گروه اندک، متاسفانه حیثیت جمع کثیر 
و خدمتگزاری را که حتی از گرفتن حقوق قانونی 

خویش نیز می گذرند، ملوث نموده اند.
با ساز و کارهای مناسب و در  ضروری است 
کنار هم، جهت حذف لکه های آلوده از دامان پاکیزه 
این  کنیم.  اقدام  وقت  فوت  بدون  کشور  پزشکی 
حرکت خداپسندانه علاوه بر تطهیر دامان پزشکی 
کشور، رضایت خدا و مردم عزیز، بهانه برای هرگونه 

هجمه غیرمنصفانه را از دیگران خواهد گرفت .
در  قانونی  کاستی های  رفع  و  اصلاح  ثالثا: 
عدالت  برقراری  سلامت،  نظام  مختلف  حوزه های 
نظام  و  نسبی  ارزش  کتاب  در  رشته ای  بین 
سلامت،  الکترونیک  پرونده  استقرار  تعرفه گذاری، 
کردن  نهادینه  ارجاع،  نظام  و  خانواده  پزشکی 
خصوص  به  خطرزا  عوامل  از  پیشگیری  رویکرد 
مستمر  و  مشترک  نظارت  غیرواگیر،  بیماری های 
به  رسیدگی  رویه  اصلاح  خدمت،  ارائه  مراکز  بر 
شکایات گیرندگان خدمت، شنیدن به موقع صدای 
در  آن  طرح  و  پزشکی  جامعه  اعضای  و  همکاران 
جایگاه های مناسب و موارد متعدد دیگر از مواردی 
با مشارکت بین بخشی می توان به آن ها  است که 
در  امور  این  به  رسیدگی  است  بدیهی  پرداخت. 
برقراری  و  کمیته ها  تشکیل  نیازمند  نخست،  گام 
جلسات مستمر و مشترک کارشناسی است که امید 

دارم بی درنگ سازماندهی فرمایید.
توفیق آن برادر گرامی را در خدمت به مردم 
عزیز کشورمان در این جایگاه رفیع از خداوند بزرگ 

مسئلت دارم.«

استاندار تهران :
میانگین نرخ بیکاری در تهران ۱۲ 

درصد است
استاندار تهران، گفت: میانگین نرخ بیکاری 
کشوری ١١.۵ و در استان تهران ١٢ درصد است 
و هیچ گونه کم کاری از سوی مدیران در ایجاد 

فرصت های شغلی پذیرفتنی نیست.
انوشیروان محسنی بندپی، بخشی از نتایج 
و  توئیت کرد  را  استان  اشتغال  کارگروه شورای 
و   ١١.۵ کشوری  بیکاری  نرخ  میانگین  نوشت: 
گونه  هیچ  و  است  درصد   ١٢ تهران  استان  در 
کم کاری از سوی مدیران در ایجاد فرصت های 
شغلی متناسب با رشد جمعیت در استان تهران 

پذیرفتنی نیست.

ثبت نام برای مشمولان غایب بالای 
هشت سال بسته شد

کل  ستاد  انسانی  سرمایه  اداره  رئیس 
مشمولان  جریمه  پرونده  گفت:  مسلح  نیروهای 
غایب بالای هشت سال در سال جدید بسته شده 
و کسر خدمت فرزندان دارای غیبت ایثارگر در 

همه یگان ها شروع شده است.
انسانی  سرمایه  اداره  رئیس  کمالی  موسی 
پرونده  به  اشاره  با  مسلح  نیروهای  کل  ستاد 
پرونده  کرد:  اظهار  غایب  مشمولان  جریمه 
در  سال  هشت  بالای  غایب  مشمولان  جریمه 
سال جدید بسته شده است و ثبت نام به هیچ 

وجه انجام نخواهد شد.
وی افزود: واجدین شرایط و بالای ٨ سال 
فقط و فقط تا انتهای سال ٩٧ فرصت دارند که از 

این طرح و شرایط اقساط استفاده کنند.
کل  ستاد  انسانی  سرمایه  اداره  رئیس 
نیروهای مسلح تصریح کرد: قاعدتاً کسر خدمت 
فرزندان دارای غیبت ایثارگر باید در همه یگانها 

شروع شده باشد.
از  کرد:  پایان خاطرنشان  در  سردار کمالی 
روز شنبه هر جا اعلام کردند بخشنامه نرسیده 
است مشخصات یگان را گزارش دهید تا پیگیری 

شود.

رصد ۲۴ساعته نقاط جرم خیز توسط 
دوربین پلیس

کلانتری مجازی یکی دیگر از اهداف نیروی 
بوده است و در دستور  انتظامی در سال جاری 

کار پلیس قرار دارد.
تمامی  گفت:  ناجا  پیشگیری  پلیس  رئیس 
نقاط جرم خیز در محلات کشور شناسایی و در 
پلیس  دوربین های  به  مناطق  این  لازم  فرصت 

مجهز می شوند.
خانواده  با  دیدار  در  شرفی  محمد  سردار 
چند  تیراندازی  پی  در  که  بیرانوند  جابر  شهید 
هفته قبل خرم آباد به شهادت رسید، اظهار کرد: 
با توجه به اینکه مردم به دنبال پلیس حرفه ای 
انسانی  منابع  بهینه سازی  خصوص  در  هستند 
این  و  داده ایم  خوبی صورت  اقدامات  پلیس  در 
از  مردم  درصدی   ٨۵ رضایت مندی  اقدامات 

عملکرد پلیس را در پی داشته است.
رفتار  تعالی  مدیریت  در  اینکه  بیان  با  وی 
بیش از ١٩ هزار پلیس را آموزش داده ایم، گفت: 
در  مهم  قدمی  پلیس  سیار  واحدهای  راه اندازی 

جلب رضایت مندی مردم است.
شرفی اضافه کرد: این واحدهای گشت سیار 
شده  لحاظ  آنان  در  که  تجهیزاتی  و  امکانات  با 
محلات  در  زیادی  زمان  مدت  می توانند  است، 
آنان  به  نیاز مردم  و  با جغرافیای جرم  متناسب 

خدمت رسانی کنند.
ادامه  در  ناجا  پیشگیری  پلیس  رئیس 
دوربین دار  البسه  و  تجهیزات  بهینه سازی  گفت: 
پلیس سندی معتبر برای قضات است و موجب 
در  پلیس  نیروهای  حقوق  تضییع  از  جلوگیری 
مردم  رضایتمندی  افزایش  و  جرم  صحنه های 

می شود.
برون سازی  دنبال  به  اینکه  بیان  با  وی 
فعالیت های پلیسی هستیم، اظهارکرد: کلانتری 
انتظامی در  از اهداف نیروی  مجازی یکی دیگر 
پلیس  کار  دستور  در  و  است  بوده  جاری  سال 

قرار دارد.
همه  در  را  لرستان  استان  وضعیت  شرفی 
موضوعات رضایت بخش اعلام کرد و گفت: آمار 
جرایم خشن و مهم در لرستان منفی بوده است.

کدام مکمل های تغذیه را مصرف کنیم
مدیرکل امور فرآورده های طبیعی، سنتی 
روند  در خصوص  دارو،  و  غذا  سازمان  مکمل  و 
های  فرآورده  برای   ،)IRC(ثبت پروانه  صدور 

مکمل تغذیه ای وارداتی، توضیحاتی ارائه داد.
به  خطاب  ابلاغی  دستورالعمل  جزئیات  به 
مکمل  کننده  وارد  های  شرکت  عامل  مدیران 
اساس  بر  گفت:  و  کرد  اشاره  ای،  تغذیه  های 
ابلاغ رای کمیته فنی در خصوص بررسی پرونده 
فرآورده های مکمل تغذیه ای وارداتی در سامانه 
صدور پروانه ثبت)IRC(، مدیران عامل شرکت 
های وارد کننده مکمل های تغذیه ای، ملزم به 

رعایت مواردی شدند.
وی افزود: با توجه به مصوبه بیست و سومین 
جلسه کمیته فنی مکمل، مقرر گردید در صورت 
عدم ارائه مدارک لازم در پرونده ارسالی فرآورده 
وارداتی در سامانه صدور پروانه ثبت مکمل های 
تغذیه ای، پرونده بدون بررسی های تکمیلی به 

شرکت عودت داده می شود.
خانوی، به ۶ الزام شرکت های وارد کننده 
مکمل های تغذیه ای، اشاره کرد و گفت: گواهی 
فروش آزاد فرآورده در کشور مبدأ مطابق ضوابط 
و مقررات مربوط در تارنمای سازمان غذا و دارو، 

می بایست ارائه شود.
وی، نام نمایندگی مطابق ضوابط و مقررات 
مربوط در تارنمای سازمان غذا و دارو را، یکی دیگر 
 GMP از شروط عنوان کرد و اظهار داشت: گواهی
مقررات  و  ضوابط  مطابق  سازنده  کارخانه  برای 
ارائه  باید  دارو،  و  غذا  تارنمای سازمان  در  مربوط 
شود. خانوی ادامه داد: ارائه یک نمونه اصل محصول 
موجود در سطح عرضه کشور مبدأ و لیبل دو زبانه 
فارسی و انگلیسی، از دیگر شروط ثبت مکمل های 

تغذیه ای وارداتی است.
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